
Lietuvos šaudymo sporto sąjungos 
Valdybos  

PROTOKOLAS Nr.22-2 
2022 m. birželio 29 d. 

 
Posėdyje dalyvavo valdybos nariai: Vaida Mačianskienė, Miroslav Leščevski, Algirdas A. 

Keršulis, Laura Šaučikovaitė-Astrauskienė, Nerijus Vaitekūnas, Aleksėj Zareckij, Saulius Kukenys. 
 
Posėdžio pirmininkas Algirdas A. Keršulis 
Posėdžio sekretorė Laura Šaučikovaitė-Astrauskienė 
 
Darbotvarkė: 
1. Dėl išankstinių valdybos ir prezidento rinkimų, kviečiant Susirinkimą. 
2. Lietuvos šaudymo sporto sąjungos biudžeto ir finansinės veiklos ataskaitos už 2022 metų pirmąjį 
pusmetį. 
3. Dėl buhalterinės apskaitos sutarties atnaujinimo ir mokesčio kėlimo. 
Gavus buhalterinės apskaitos firmos prašymą dėl sutarties sąlygų keitimo t.y. nuo 500,00 eurų 
iki550,00 eurų per mėnesį.  
4. Dėl Generalinio sekretoriaus darbo užmokesčio didinimo. Didinant nuo 1000,00 eurų į rankas iki 
1600,00 į rankas. 
Diskusijos, pasisakymai. 

 
Darbotvarkės klausimas:  
1. Dėl išankstinių valdybos ir prezidento rinkimų, kviečiant Susirinkimą. 
 
Svarstyta:  
Atsižvelgiant į naujai įsigaliojusį Sporto Įstatymo pakeitimą, kuris įpareigoja federacijas vykdyti 
valdymo narių rotaciją, taip pat negavus detalaus išaiškinimo iš ministerijos kaip bus skaičiuojamos 
jau įpusėjusios valdybos narių kadencijos, bei siekiant rinkimus vykdyti vienu laikotarpiu, siūlome 
suvienodinti visų valdymo organų rinkimų laiką, tuo įsipareigojame š.m. lapkričio mėn. sukviesti 
Neeilinį rinkiminį Susirinkimą dėl prezidento ir valdybos narių rinkimų vykdymo. 
 
Balsavimas: 
Balsavo 7 asmenys: 
7 balsai –už, 0- susilaikė, 0- prieš 
 
Nutarta: 
Parengti dokumentus ir lapkričio mėn. sukviesti Neeilinį rinkiminį Susirinkimą.. 
 
 
Darbotvarkės klausimas: 
2. Lietuvos šaudymo sporto sąjungos biudžeto ir finansinės veiklos ataskaitos už 2022 metų pirmąjį 
pusmetį. 
 
Svarstyta: 
Generalinė sekretorė Laura Šaučikovaitė-Astrauskienė pristatė pirmojo pusmečio sąjungos biudžeto 
ir finansinės veiklos ataskaitą 
 
 
Darbotvarkės klausimas:  
3. Dėl buhalterinės apskaitos sutarties atnaujinimo ir mokesčio kėlimo. 
 



Svarstyta: Gautas buhalterinės apskaitos firmos prašymas dėl sutarties sąlygų keitimo t.y. nuo 500,00 
eurų iki550,00 eurų per mėnesį apmokėjimo mokesčio kėlimas. Siūloma nekeisti esamos įmonės ir 
patenkinti prašymą pakeliant įmoką 50 eurų nuo š.m. liepos 1 d. 
Balsavimas: 
Balsavo 7 asmenys: 
7 balsai –už, 0- susilaikė, 0- prieš 
 
Nutarta: 
Įpareigoti generalinę sekretorę pasirašyti atnaujintą sutartį su buhalterinės apskaitos įmone, pakeliant 
prašomą sumą nuo š.m. liepos mėn. 1 dienos. 
 
Darbotvarkės klausimas:  
4. Dėl Generalinio sekretoriaus darbo užmokesčio didinimo.  

 
Svarstyta: 
Prezidento teikimu, dėl padidėjusių darbo apimčių, siūloma didinant generalinio sekretoriaus darbo 
užmokestį nuo 1000,00 eurų į rankas iki 1600,00 eurų į rankas. 
 
Balsavimas: 
Balsavo 6 asmenys: 
6 balsai –už, 0- susilaikė, 0- prieš 
 
Nutarta: 
Pritarti prezidento pasiūlymui ir generalinio sekretoriaus atlyginimą nuo š.m. liepos 1 d. padidinti iki 
1600 eurų į rankas. Informuoti buhalterinės apskaitos įmonę ir parengti sutarties priedą. 
 
 
 
 

 
 
Pirmininkas                   Algirdas A. Keršulis 
  
Sekretorė                                                                                  Laura Šaučikovaitė-Astaruskienė 
 
Nariai:                                                    Vaida Mačianskienė 
 
                                                            Aleksėj Zareckij 
 
                                                            Miroslav Leščevski 
 
                                                            Saulius Kukenys 
 
                                                            Nerijus Vaitekūnas 
 
 


